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ZAKONCA PLAJNSEK S POTNEGA VRHA STA 
OBHAJALA 50 LET SKUPNEGA ŽIVLJENJA

V soboto, 10. marca 2007 popoldne je bila v sejni sobi 
občine Žetale slovesna zlata poroka.

Po petdesetih letih skupnega življenja sta pred župana 
občine Žetale g. Antona BUTOLNA in matičarja Alojza 
NOVAKA ponovno stopila Veronika in Matija 
PLAJNŠEK iz Kočic 54 v občini Žetale. Na začetku 
slovesnosti je matičar Alojz NOVAK povedal, da je bila 
njuna zakonska zveza sklenjena 2. marca leta 1957 v Žeta
lah. V poročni knjigi v tem času ni bilo zaznati nobenih 
sprememb, zato je ta zakonska zveza še danes veljavna. 
Zupan občine Žetale je zatem na kratko orisal njuno 
skupno življenjsko pot in izrazil zadovoljstvo, da lahko

zlato poroko, ki je dana le red
kim, opravita v Žetalah. 
Razglasitev za zlatoporočenca 
so prisotni pospremili z burn
im aplavzom. Zupan je slavl
jencema predal Plaketo o raz
glasitvi za zlatoporočenca in 
darilo občine Žetale. 
Slovesnost je z lepim ubranim 
petjem obogatil vokalni 
kvartet Rogatec.

Zlata nevesta Veronika 
Plajnšek se je rodila 21. 
novembra 1936 v Nadolah v 
kmečki družini Kodričevih. 
Zlati ženin Matija Plajnšek se 
je rodil 22. februarja 1932 v 
Kočicah (Potni vrh) v številni 
kmečki družini. V zakonu se 
jima je rodilo troje otrok: 
Marija, Matija in Franci. 
Veronika je vseskozi gospodin

jila in ob materinskih obveznostih opravljala še druga 
potrebna kmečka dela. Matija je zaradi izboljšanja gmot
nih razmer svoje družine leta 1970 odšel na delo v 
Nemčijo, kjer je delal do upokojitve. Danes se zakonca 
Plajnšek veselita drobnih radosti življenja in po svojih 
močeh pomagata svojemu nasledniku - sinu Franciju pri 
delu na kmetiji. Posebej sta ponosna na šest vnukov, ki ju 
radi obiščejo. Zlatoporočencema Veroniki in Matiji 
Plajnšek želi veliko zdravih in zadovoljnih skupnih let 
tudi uredništvo Žetalskih novic.

Jože Krivec
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Dober dan!
Pomlad. Narava se prebuja in sonce, 

ki posije že zgodaj zjutraj, prinese s 
seboj optimizem in veselje do življenja. 
Za marsikoga je pomlad najlepše 
obdobje leta - vse klije, brsti in raste. S 
pomladjo zaveje nov veter, ki naznani 
nov ciklus. Tak nov začetek je tudi 
priložnost, da sprejmemo vase svež 
duh, na novo zastavimo svojo življen
jsko pot in svoje cilje, prezračimo svoje 
misli in se odpremo utripu življenja.

V marcu smo torej stopili v pomlad. 
Poznanih je sedem ukrepov proti spom
ladanski utrujenosti. Mednje spadajo 
skrb za dober krvni obtok, knajpanje, 
skrb za pravilno telesno težo, psihična 
sprostitev, dovolj spanja, ravno prav 
gibanja in hrana, bogata z vitamini. 
Poskrbite, da boste zdravi, da boste 
lahko zaljubljeni in veseli. Korakajte 
smelo naprej vsak dan in naredite v tem 
mesecu in tej pomladi še kašen omembe 
vreden premik na boljše.

Martin Prevolšek

Sfu&fomzKe o6ča*t£e Ut oi&uU, 
felitn *V<x*n. ue&ele i*t tUttja&iovijette
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Nov mandat
Spoštovane občanke 

in občani občine 
Žetale, pred nami je 
nova prva letošnja 
številka Žetalskih 
novic in zadnja, ki jo je 
uredil dosedanji ured
niški odbor. Naj se ob 
tej priliki zahvalim 
dosedanjemu ured
niškemu odboru, ki je 
v minulem mandatu 
opravljal pomembno 
delo obveščanja in 
informiranja občanov 
za opravljeno delo.

Obenem pa koristim priliko, da novemu uredniškemu 
odboru čestitam k imenovanju in zaželim, da uspešno 
opravlja odgovorno delo v tem mandatu. Kvalitetno 
informiranje občanov o dejavnostih in dogajanju v občini 
pa ni odvisno samo od uredniškega odbora, temveč od 
vseh nas. Moja želja je, da so Žetalske novice glasilo nas 
vseh, zato vas vabim, da sodelujete z novicami, članki in 
obvestili o dogodkih, ki so zanimivi tudi za širšo skup
nost.

To še posebej velja za društva. Občina je na novo uredi
la spletno stran, kjer je dovolj prostora za predstavitev 
dejavnosti društev, zato vas vabim, da izkoristite 
priložnost tako za promocijo svojega društva, kakor tudi 
občine v celoti.

Sicer pa smo v občini v tem trenutku vpeti v spreje
manje letošnjega proračuna in pripravo Načrta razvojnih 
programov občine za obdobje 2007-2013. Ko boste brali te 
vrstice, bo, upam, letošnji proračun že sprejet.

Ne glede na to, da nam novi zakon o financiranju občin 
namenja približno četrtino več sredstev, smo tudi letos 
več kot pol milijona EUR pridobili neposredno iz 
državnega proračuna in na razpisih. Gre za sredstva za 
Vodovod Zahodne Haloze, katerega del je tudi naša 
investicija, sredstva , ki smo jih za obnovo Vukove 
domačije pridobili na razpisu Intereg, in sredstva za 
izgradnjo infrastrukture. Žal v proračun še nismo mogli 
vključiti sredstev za infrastrukturo ob južni meji, ker 
napovedanega razpisa še ni bilo. Če bo, bomo prijavili 
naš delež sredstev za izgradnjo pločnika in razsvetljave v 
centru Žetal. Državni delež 135.000 EUR je še vedno zago
tovljen. Prav tako v proračun nismo mogli zajeti morebit
nih sredstev za regionalni razvoj, ker zadeve še niso 
jasne. Upam torej, da bomo z rebalansom proračun še 
povečali.

Od nekaj več kot milijon in pol evrov proračuna bo več 
kot milijon evrov namenjenih investicijam. Večina sred
stev bo tudi letos namenjena izgradnji vodovodnega 
omrežja, in sicer 663.000 EUR, 216. 000 EUR bo namen
jenih za financiranje modernizacije cest Pridna vas - 
Podgora, ki je bila končana v mesecu novembru lani in je 
situacija zapadla v plačilo v letošnjem letu, ter ceste 
Dobrina - Dobrinska gorca, ki bo dograjena v letošnji 
pomladi. 33.000 EUR bomo namenili za dokončno obno
vo Vukove domačije in 52.000 EUR za nadgradnjo 
gasilskega vozila. K temu je potrebno prišteti še omen
jenih 135.000 EUR za izgradnjo pločnika, ki niso 
vključena v naš proračun, ker bodo nakazana direktno 
izvajalcu.

To so seveda za našo občini izjemna sredstva, namenje
na investicijam, žal pa zaradi izjemnega razvojnega 
zaostanka, ki smo ga podedovali, kot vedno tudi tokrat 
ne zadoščajo za pokritje vseh želja.

Vseh želja verjetno ne bo možno zajeti niti v načrt 
razvojnih programov občine, za katerega v tem trenutku 
pobude dajejo in obravnavajo vaški odbori in mora biti 
sprejet vsaj do letošnjega maja, če hočemo konkurirati na 
bodočih razpisih. Verjamem, da bomo našli dovolj razu
ma, da bomo v skladu z možnostmi občine zagotovili 
enakomeren razvoj občine tudi pri izgradnji cest. 
Potrebno je vedeti, da so posamezna naselja različna po 
velikosti in različna po dolžini cest. Pri vsej tej zgodbi je 
vseeno potrebno ostati realen in upoštevati, da bo razvoj 
odvisen predvsem od tega, ali in koliko sredstev bomo 
uspeli pridobiti na razpisih, zato bomo tudi v načrt 
razvojnih programov morali uvrstiti projekte, tudi ceste, 
s katerimi bomo imeli možnost na razpisih tudi uspeti. 
Brez dodatnih sredstev tudi uvrstitev na prioritetno listo 
nič ne koristi.

V tem času bo potrebno sprejeti tudi spremembe statu
ta občine, poslovnika občine in vrsto pravilnikov, ki so 
potrebni, da bomo v proračunu zagotovljena sredstva za 
podporo kmetijstvu, malemu gospodarstvu, družinam in 
društvom lahko tudi dejansko razdelili. Zakonodaja se je 
namreč spremenila.

Kljub temu sem optimist. Verjamem, da nam bo skupn
imi močmi uspelo večino zastavljenih projektov tudi 
izvesti in da bomo do konca tega mandata še dodatno 
izboljšali življenjske pogoje za naše občanke in občane in 
se še za kak korak približali razvitim.

Spoštovane občanke in občani pred nami je trdo delo, ki 
ga ne zmore en sam posameznik, zato vas vabim, da po 
svojih močeh vsak prispeva svoj delež in da se skupaj 
veselimo novih pridobitev in uspehov.

Vaš župan!
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DELO OBČINSKEGA SVETA
5. redna seja občinskega sveta

V ponedeljek, 5. marca 2007, je bila v Prosvetni dvorani 
Žetale 3. redna seja občinskega sveta občine Žetale in 
skupna seja vaških odborov. Seja je vsebovala pomembne 
točke dnevnega reda. Na seji so bili predstavljeni investi
cijski projekti, ki bodo zaznamovali prihodnje obdobje. 
Najprej je bil predstavljen projekt 'Očistimo reko 
Dravinjo', v katerega je vključenih 13 občin, in sicer: 
Vitanje, Zreče, Slovenske Konjice, Oplotnica, Poljčane, 
Slovenska Bistrica, Makole, Rače-Fram, Hoče-Slivnica, 
Majšperk, Žetale, Podlehnik in Videm. Občina Žetale je 
vključena v ta projekt, ker spada v vplivno območje reke 
Dravinje s pritoki: Rogatnica, Jesenica in Peklača. Projekt, 
s katerim se bodo navedene občine prijavile na razpis za 
sredstva EU, je svetnikom in članom vaških odborov 
predstavila direktorica Inštituta za okolje Celje in koordi
natorica projekta dr. Cetka Ribarič Lastnik. Izpostavila je 
podatek iz opravljenih strokovnih analiz, ki je marsikoga 
presenetil, da je reka Dravinja onesnažena dejansko sko
raj od izvira v občini Vitanje pa do izliva. Zatem je ga. 
Ribarič podala temeljne cilje želenega projekta, in sicer 
oskrba s pitno vodo, čiščenje odpadnih voda ter ureditev 
struge reke Dravinje in njenih pritokov. Za občino Žetale 
bo glede na to, da je projekt oskrbe s pitno vodo skoraj 
končan, zanimiv projekt čiščenja in odvajanja odpadnih 
voda, v katerega bi lahko vključili izgradnjo kanalizacije 
in čistilnih naprav. Kako bi bilo to možno izvesti, bo 
pokazal projekt Idejnih zasnov, ki je v pripravi. Dobro 
pripravljen projekt je podlaga za črpanje sredstev iz 
skladov EU.

V nadaljevanju seje je g. Gregor Kraševac, arhitekt - 
sodelavec podjetja TMD invest iz Ptuja - predstavil idejne 
variante izgradnje vrtca v občini Žetale. Občina svojega 
vrtca nima, zato starši vozijo svoje otroke v vrtce drugih 
občin. V letošnjem letu bo Ministrstvo za šolstvo in šport 
po letih premora objavilo Javni razpis za izgradnjo vrtcev 
v R Sloveniji. Če se želimo prijaviti na naveden razpis, bo 
sklep o prijavi na razpis moral sprejeti občinski svet 
občine Žetale. Arhitekt Gregor Kraševac je predstavil dve 
varianti izgradnje vrtca v občini Žetale. Prva varianta se 
nanaša na enooddelčni vrtec, ki bi jo bilo možno izvesti s 
prerazporeditvijo prostorov OŠ Žetale. Velikost prostorov 
bi znašala 110 m2, predračunska vrednost projekta pa 
50.000 evrov. Druga varianta predstavlja izgradnjo vrtca 
kot samostojne stavbe v neposredni bližini OŠ Žetale. 
Velikost vrtca bi bila po tej varianti 300 m2, projektantski 
predračun pa znaša 480.000 evrov. Izgradnja vrtca po 
drugi varianti je dražja, vendar predstavlja kvalitetnejšo 
oskrbo otrok. Župan Anton Butolen je povedal, da se je 
na Ministrstvu za šolstvo in šport že pogovarjal o izgrad
nji vrtca v občini Žetale, kjer so nekako bolj naklonjeni 
prvi varianti. Ministrstvo financira izgradnjo vrtcev, ki

uspejo na razpisu, do 70% investicijske vrednosti, ostalo 
pa občina. Izgradnja vrtca predstavlja kar precejšen zalo
gaj za občinski proračun, ki pa ostaja močno obremenjen 
tudi po končani gradnji, saj gredo vsi obratovalni stroški 
v breme občine. Župan je pozval člane vaških odborov, da 
se na svojih sejah opredelijo do variant izgradnje vrtca in 
posledično tudi do same gradnje, saj bo potrebno v 
kratkem sprejeti sklep o tem, ali se bo občina Žetale pri
javila na razpis.

Naslednji projekt, ki je bil predstavljen na razširjeni seji 
občinskega sveta, je bil projekt: 'Daljinsko ogrevanje z 
biomaso'. Projekt je sta predstavila g. Roman Sirec iz E- 
zavoda Ptuj in Matjaž Grmek iz ApE Ljubljana. 
Poročevalca sta v svojih izvajanjih posebej poudarila, da 
so obnovljivi viri energije dejansko naša bodočnost, saj je 
poraba fosilnih virov omejena in zraven tega povzroča 
velike cenovne in ekološke probleme. Lesne biomase je 
na območju občine Žetale dovolj, saj je cca. 60% teritorija 
pokritega z gozdovi. V projekt je možno vključiti tako 
posamezne subjekte kot tudi določena bo strnjena nasel
ja. Država s svojimi razpisi finančno podpira izvajanje 
tovrstnih projektov. Predstavniki občine Žetale so se 
udeležili predstavitve že izvedenih projektov v občinah 
Vransko in Mozirje. Če želi občina Žetale sodelovati na 
katerem od tovrstnih razpisov, mora imeti izdelana dva 
dokumenta: Energetsko zasnovo občine in Študijo 
izvedljivosti ogrevanja z lesno biomaso v občini Žetale, ki 
bo dejansko dala odgovor na vprašanje o ekonomski 
upravičenosti in fizičnem obsegu projekta.

'Razvojni program podeželja za Haloze' je predstavil g. 
Jernje Golc iz Lokalno pospeševalnega centra Haloze. 
Razvojni program podeželja za Haloze je narejen za 
obdobje 2007-2013 in vključuje naslednje občine: Zavrč, 
Cirkulane, Gorišnica, Videm, Podlehnik, Majšperk in 
Žetale. Razvojni program vključuje 189 različnih projek
tov, ki bi jih bilo moč realizirati v prihodnjem obdobju. Tu 
gre za skupne projekte celotnega območja Haloz, za 
občinske projekte in za individualne projekte. Projekt je 
pripravil Lokalno pospeševalni center Haloze v sodelo
vanju z občinami. Nosilec projekta je občina Žetale. V 
okviru projekta je bilo organiziranih več delavnic. 
Ustanovljena je bila Lokalna akcijska skupina - LAS, v 
katero so vključeni tako predstavniki občin, gospo
darskih subjektov in društev. Kot predstavnik občine 
Žetale v tej skupini sodeluje g. Stanko Skledar in kot 
predstavnica Turističnega društva Žetale ga. Darinka 
Kodrič. V Sloveniji je pripravljenih 31 razvojnih pro
gramov podeželja. Predvideva se, da jih bo v program 
Leader vključenih od 7 do 10. Ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano R Slovenije še teh projektov ni 
obravnavalo, čeprav so bili oddani že v mesecu oktobru 
2006.

Zadnja predstavitev iz celotnega sklopa projektov je
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bila predstavitev 'Območnega razvojnega programa za 
Spodnje Podravje'. Predstavnik Območne razvojne agen
cije Bistra Ptuj je povedal, da razvojni program zavzema 
območje 15 občin Spodnjega Podravja. Območni razvojni 
program za Spodnje Podravje je pripravljen za obdobje 
2007-2013 in je sestavni del Regionalnega programa za 
Podravje, ki pa še ni pripravljen. V razpravo pri tej točki 
se je vključil župan, ki je povedal, da je trenutno znana 
vsota denarja, ki bi v naslednjem obdobju pripadla 
Podravju in znaša 140 milijonov evrov. Ta denar bo 
potrebno razdeliti. Kakšen bo delež denarja za 
posamezno občino, še ni znano. To bo odvisno tudi od 
tega, v kolikšni meri se bo pri razdelitvi sredstev 
upošteval indeks razvojne ogroženosti, ki v prejšnjih 
delitvah sredstev ni bil upoštevan.

Po predstavitvi projektov, ki bodo v dobršni meri v pri
hodnjem obdobju prispevali k razvoju občine Žetale, je 
župan predstavil proračun občine Žetale za leto 2007. 
Najprej je prisotne seznanil s postopkom sprejemanja 
proračuna. Najprej se proračun samo predstavi in se o 
njem ne razpravlja. Po končani skupni seji bodo mnenje k 
proračunu podali vaški odbori, zatem bodo proračun 
obravnavali odbori občinskega sveta. Osnutek proračuna 
bo svet občine Žetale obravnaval na 4. redni seji, ki bo 
predvidoma 16. marca 2007. Dokončno pa bo občinski 
proračun sprejet na 5. redni seji občinskega sveta, ki bo 
predvidoma 29. marca.

Iz predstavitve proračuna je razvidno, da predvideni 
prihodki proračuna za leto 2007 znašajo 1.550.595 evrov. 
V enaki višini so predvideni tudi odhodki proračuna. 
Prihodki proračuna so za 15% višji na račun novega 
zakona o financiranju občin. Proračun je izrazito investi
cijsko naravnan, saj je 68% denarja namenjenega za inves
ticije. Pri tem nam je uspelo zmanjšati tekočo porabo. V 
kolikor bo možno dodatna sredstva pridobiti na kakšnem 
razpisu (npr. južna meja), bo odstotek za investicije še 
večji. Največ investicijskega denarja je tudi v letošnjem 
proračunu namenjenega za izgradnjo vodovoda in 
vzdrževanju in modernizaciji občinskih cest. Zatem je 
župan podrobno predstavil proračun.

Na koncu seje je občinski svet občine Žetale dal soglas
je k pristopu občine Cirkulane k skupni občinski upravi 
Ptuj in soglasje, da se v svet glasbene šole Karol Pahor 
Ptuj imenuje Ivan Brodnjak iz občine Hajdina.

4. seja občinskega sveta 16. marca 2007

Po potrditvi zapisnika 3. seje občinskega sveta občine 
Žetale se je začela razprava o osnutku proračuna občine 
Žetale za leto 2007. Župan je povedal, da je bil osnutek 
proračuna najprej obravnavan na sejah vaških odborov in 
zatem še na sejah odborov občinskega sveta. Zatem je

župan predal besedo predsednikom odborov občinskega 
sveta. V imenu Odbora za družbene dejavnosti je 
pripombe na osnutek proračuna podala Petra Plajnšek: 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se v proračun 
občine Žetale za leto 2007 uvrsti postavka prispevek za 
novorojenca v višini 200 evrov.

V imenu Odbora za gospodarstvo je pripombe podala 
predsednica odbora Petra Plajnšek: Odbor za gospodarst
vo predlaga, da se v proračun vnesejo sredstva za 
posamezna področja v kmetijstvu, in sicer:
- sofinanciranje premij na področju zavarovanj na kmeti

jah (sadjarstvo, vinogradništvo in
živinoreja),

- analiza tal,
- povišanje sredstev pri vzpodbujanju obnovljivih virov 

energije.
V imenu odbora za Zaščito in reševanje je predsednik 

odbora Janez Vogrinc povedal, da odbor na osnutek 
proračuna ni imel pripomb.

Zatem je župan dal besedo predsedniku Odbora za 
gospodarsko infrastrukturo Janezu Vodušeku, ki je 
povedal, da je odbor soglašal s predlogom, da se v 
proračunu zagotovijo sredstva za sofinanciranje odvoza 
salonitnih plošč, ki so bile poškodovane v lanskem neur
ju s točo. Vaški odbori naj za vsako naselje pripravijo pri
oriteto modernizacije občinskih cest za naslednje obdob
je-

Zatem je sledila razprava, v kateri je bilo predlagano 
naslednje:

- analiza tal se sofinancira iz občinskega proračuna v 
višini 10 evrov po analizi,

- zavarovanje kmetijskih pridelkov se na podlagi pravil
nika ministrstva sofinancira v višini 10% premije,

- odvoz salonitnih plošč se sofinancira tako, da se odvoz 
financira iz občinskega proračuna, skladiščenje plošč 
pa plačajo občani.
Po razpravi je občinski svet potrdil osnutek proračuna 

s podanimi pripombami.
Zatem je občinski svet obravnaval poročila o delu 

javnih zavodov, in sicer:
- Poročilo o delu JZ OŠ Žetale,
- Poročilo o JZ Lekarna Ptuj,
- Poročilo o delu JZ Knjižnica Ivana Potrča Ptuj.

Poročila o delu javnih zavodov, katerih ustanoviteljica
oz. soustanoviteljica je občina Žetale, so bila sprejeta brez 
pripomb.

Občinski svet je sprejel sklep o najemnini za uporabo 
mrliške vežice v Žetale. Višina najemnine za uporabo 
mrliške vežice v Žetalah za leto 2007 znaša 60 evrov.

Občinski svet je sprejel sklep o višini prispevka za 
vzdrževanje pokopališča v Žetalah. Višina prispevka za 
vzdrževanje pokopališča za leto 2007 znaša 17 evrov.

Na podlagi predloga komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja je svet občine Žetale sprejel sklep o 
imenovanju odgovorne urednice in članov uredniškega
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odbora.
Za odgovorno urednico javnega glasila Žetalske novice 

se imenuje:
- Marija Krušič, Žetale 17/b
Za člane uredniškega odbora se imenujejo:
- Milenka Butolen, Žetale 32/a
- Anton Butolen, Žetale 80
- Franci Pulko, Žetale 62
- Marija Skok, Žetale 49
V nadaljevanju seje je svet občine Žetale najprej razrešil

člana sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Stanka Vogrinca, Žetale 24. Stanko Vogrinc je bil razrešen 
na lastno željo.

Na predlog komisije za mandatna vprašanja volitve in 
imenovanja je bil za novega člana imenovan Jože Vogrinc, 
Žetale 24/b. Jože Vogrinc je tako postal predsednik sveta 
za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, dosedanji 
predsednik Janez Vogrinc pa član.

Jože Krivec

Žetalske novice

NOVICE IZ OBČINSKE UPRAVE

Izgradnja vodovoda Žetale-Varvasela-
Gruškovje napreduje

Gradnja javnega vodovoda Žetale-Varvasela-Gruškovje 
prehaja v zaključno fazo. Tako so bile v mesecu januarju 
podpisane pogodbe o izgradnji vodovodnega priključka 
med interesenti za vodovod in bodočim upravljavcem tega 
vodovoda Komunalnim podjetjem Ptuj.

Podpisanih je bilo 71 pogodb. V kolikor bodo vremenske 
razmere normalne, bo možno vodovod končati do konca 
meseca maja. Z izgradnjo tega vodovoda bo celotno 
območje občine Žetale pokrito z javnim vodovodom. Po 
naših evidencah bo na vodovod priključenih 383 različnih 
objektov. Kljub razmeroma ugodnim možnostim za 
priključitev na javni vodovod pa bo v občini Žetale še zmer
aj ostalo cca. 60 gospodinjstev, ki ne bodo priključena na 
javni vodovod.

Izgradnja pločnika in javne razsvetljave v cen
tru naselja Žetale

Na podlagi prizadevanj takratnega poslanca in župana 
občine Žetale Antona Butolna je bila v program državnih 
investicij uvrščena rekonstrukcija državne ceste R III - 689 
Kozminci-Žetale-Rogatec. Realizacija investicije je bila 
predvidena v treh etapah, in sicer: Prva etapa rekonstrukci
ja ceste na relaciji Osnovna šola Žetale - Čermožiše 83 (bivši 
Ozvaldič). Ta del ceste je bil leta 2003 urejen. Naslednja 
etapa je predvidevala ureditev cestišča in pločnikov skozi 
center naselja Žetale. Zraven pločnikov bi se uredila tudi 
javna razsvetljava. Tako je županu uspelo na podlagi raz
govora na Direkciji za ceste R Slovenije, da bo navedena 
modernizacija ceste in izgradnja pločnika skozi naselje 
Žetale zgrajena še v letu 2007. Pri tem bo potrebno tudi sofi
nanciranje občine Žetale. Izgradnja pločnika skozi center 
naselja Žetale bo imela velik pomen predvsem iz vidika 
prometne varnosti šoloobveznih otrok. Tretja etapa mod
ernizacije navedene regionalne ceste predvideva izgradnjo 
mostu čez potok Rogatnico v Dobrini, ublažitev ovinka,

pločnik in javno razsvetljavo. Realizacija te faze je predvi
dena v letu 2008.

Modernizacija občinske ceste Dobrina- 
Dobrinska gorca

Modernizacija občinske ceste Dobrina-Dobrinska gorca 
se je začela že v jesenskih mesecih leta 2006. Izvajalec del 
Cestnega podjetja Ptuj zagotavlja, da se bo z deli nadaljeva
lo, takoj ko se uredijo pomladno-zimske razmere. 
Predviden zaključek del je v mesecu maju 2007.

Spomladanska akcija čiščenja okolja

Turistična zveza Slovenije nam je poslala dopis, s katerim 
ta organizacija vabi vse državljane, da sodelujejo v akciji 
čiščenja okolja, ki bi naj potekala od 22. marca do 23. aprila.

Namen akcije je očistiti naravo vseh vrst odpadkov, ki so 
nekontrolirano odloženi v naravi. Takšno akcijo bi bilo 
smiselno izvesti tudi na območju občine Žetale. Veliko je 
smeti, ki ležijo ob naših potokih, globelih, gozdovih in so jih 
tja dostavili ljudje, ki jim je za čisto naravo malo mar. V 
preteklih letih je takšno akcijo organizirala Lovska družina 
Žetale. Menimo, da lovci sami tako obširnega terena ne 
morejo pokriti, zato je potrebno sodelovanje drugih 
društev, organizacij in občanov, da bo vsak prispeval svoj 
delež za lepo in čisto okolje, v katerem živi.

Ustanovljen Moški pevski zbor Kulturnega 
društva Žetale

Na pobudo župana občine Žetale je bil ustanovljen Moški 
pevski zbor Kulturnega društva Žetale. Upamo, da je 
dopis, ki je bil poslan vsem gospodinjstvom v občini, 
dosegel vse tiste, ki imajo lep glas in veselje do petja. 
Županu je uspelo za vodenje zbora pritegniti dirigenta in 
zborovodjo Marjana Feguša. Ustanovni sestanek zbora je 
bil v soboto, 13. januarja 2007. Na sestanku so pevci izvo-
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lili organizacijskega vodjo Borisa Jazbeca. Zbor sedaj šteje 
14 članov. Pevci želijo, da se jim pridruži še kdo, predvsem 
pa jim primanjkuje basov. Zbor je v nekaj več kot dveh 
mesecih pod vodstvom dirigenta Marjana Feguša inten
zivno vadil in imel na proslavi v počastitev dneva žena in 
materinskega dne, ki je bila v petek, 23. marca, v prosvetni 
dvorani Žetale, svoj prvi javni nastop. Že prvi javni nastop 
je pokazal, da so pevci iz pravega 'testa', saj so s svojim 
ubranim petjem navdušili prisotne mamice, žene in dekle
ta. Zato naj še enkrat velja povabilo, da se moški, ki imate 
kanček poguma in veselja do lepega zborovskega petja, 
vključite v Moški pevski zbor Kulturnega društva Žetale.

Posodobljena internetna stran občine Žetale

Urejevalca spletnih strani občine Žetale Dejan Kopold in 
Mitja Krapša sta se resnično potrudila in lepo ter pregledno 
uredila spletno stran občine Žetale pod naslovom 
www.zetale.si. Na meniju lahko najdete obrazce za oddajo 
vlog za soglasja in dovoljenja, ki jih izdaja občina Žetale. 
Prav tako pozivamo vsa društva, da brezplačno predstavi
jo svojo dejavnost na spletni strani občine Žetale. Material 
je potrebno le oddati našima operaterjema.

Lokacijska informacija

Lokacijska informacija je dokument, ki ga potrebujemo 
pri prometu z nepremičninami, določitvi gradbene parcele 
in gradnje objektov. Lokacijsko informacijo v imenu občine 
Žetale izdaja skupna občinska uprava na Ptuju, Mestni trg 
1. Obrazec za izdajo lokacijske informacije lahko najdete na 
spletni strani občine Žetale. Izpolnjen obrazec s prilogo 
lahko oddate ob plačilu takse v vložišču na Mestni občini 
Ptuj, Mestni trg 1.

Odvoz kosovnih odpadkov

Iz Čistega mesta Ptuj so nas obvestili, da bo letošnji odvoz 
odpadkov za tista gospodinjstva na območju občine Žetale, 
ki imajo redni odvoz odpadkov, 6 in 7. junija 2007. Odvoz 
nevarnih odpadkov od vseh gospodinjstev bo v mesecu 
septembru 2007.

Jože Krivec

VESELE IN BLAGOSLOVLJENE VELIKONOČNE PRAZNIKE 
TER VELIKO VELIKONOČNIH DOBROT NA VAŠIH MIZAH 

VAM ŽELI

KOLEKTIV POŠTE ŽETALE

OD 1. MARCA ZA VAS
OB SREDAH POSLUJEMO PO NOVEM DELOVNEM ČASU 

IN SICER OD 08.00 DO 11.00 IN POPOLDNE OD 14.00 DO 17.00 URE.

54. OBČNI ZBOR PROSTOVOLJNEGA 
GASILSKEGA DRUŠTVA ŽETALE

Že po tradiciji smo se člani Prostovoljnega gasilskega 
društva Žetale v februarju zbrali na 54. občnem zboru. 
Občnega zbora so se poleg 57 članov našega društva 
udeležili tudi cenjeni gostje, predstavniki sosednjih in pri
jateljskih gasilskih društev ter predstavniki društev, ki 
delujejo v naši občini. Poleg tega so se občnega zbora 
udeležili tudi predstavniki DVD Durmanec, PGD Krkavče 
in Pekre.

Občni zbor je začel predsednik Janez Vogrinc, ki je 
najprej pozdravil župana občine Žetale in v.d. ravnatelja 
OŠ Žetale g. Antona Butolna, predsednika GZ Videm in 
člana predsedstva GZ Slovenije tov. Janeza Merca, vodjo 
proizvodnje pri Gozdnem gospodarstvu MB, obrat Ptuj g. 
Marka Maučiča in predstavnike društev.

V nadaljevanju je predsednik podal obširno poročilo o 
delu društva v letu 2006. Povzeli bomo le najpomemb
nejše:

'V mesecu januarju smo pričeli z aktivnostmi, ki so bile 
potrebne za nabavo podvozja za vozilo GVC 24/50. 
Najprej smo pripravili vso potrebno razpisno doku
mentacijo in jo objavili v uradnem listu Republike 
Slovenije. Temu je sledilo odpiranje ponudb. Na razpis se

je prijavilo podjetje Dumida iz Pesnice pri Mariboru in bilo 
izbrano za dobavitelja. 8. maja smo s podjetjem podpisali 
pogodbo o nabavi podvozja vozila Iveco. Podvozje vozila 
smo dobili 9. septembra, njegova vrednost pa je znašala 
16.190.000,00 SIT. Sredstva za podvozje je namenila občina 
Žetale iz proračuna.

Udeležili smo se slovesnosti in srečanj sosednjih in 
prijateljskih gasilskih društev ter društev v občini Žetale, 
in sicer vaje v Durmancu, predaje novega gasilskega vozi
la PGD Krkavče, srečanja članic Podravske regije, dneva 
gasilcev in srečanja veteranov GZ Videm ter predaje nove
ga vozila PGD Sela, slovesnosti ob 60. obletnici delovanja 
Lovske družine Žetale.

V minulem letu so se člani in članice A udeležili številnih 
tekmovanj in na njih dosegli odlične uvrstitve.

Desetina članov A se je v minulem letu prvič prijav
ila na tekmovanje GZ Slovenije. Zraven tekmovanj, ki so 
potekala v sklopu tega, so se udeležili še številnih drugih. 
Za dosego dobrih rezultatov je bilo potrebno nameniti za 
vaje veliko ur svojega prostega časa in pri desetini članov 
A jih je bilo 415 ur. Rezultat dobrega dela je bilo skupno 
sedmo mesto na tekmovanju GZ Slovenije med 23. prijavl-
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jenimi ekipami in številni dobri rezultati na ostalih tek
movanjih (šest prvih mest, štiri druga mesta in eno tretje 
mesto). Za udeležbo na tekmovanjih so člani A porabili 775 
prostovoljnih ur. Za dobre rezultate je bilo članski ekipi na 
občinskem prazniku podeljeno tudi priznanje župana 
občine Žetale.

V našem društvu pa imamo aktivno tudi desetino 
članic A, ki se je na tekmovanja pripravljala na mnogih 
vajah, in sicer gre za 146 prostovoljnih ur. V skladu z inten
zivnimi vajami so tudi rezultati, tako so bila dosežena 3 
prva mesta in eno tretje mesto. Za omenjena tekmovanja so 
vadile 261 ur.

Po kategorizaciji društva moramo imeti ustrezno 
usposobljenost operativnih članov, zato smo se v pretek
lem letu udeležili naslednjih izobraževanj: usposabljanja za 
ukrepanje v primeru ptičje gripe, tečaja za vodjo enote in 
vodjo enot, tečaja za specialnost strojnik in tečaja za spe
cialnost inštruktor. Omenjenim izobraževanjem smo 
namenili 420 ur.

Minulo leto smo še posebej veliko prostovoljnega 
časa namenili delovnim akcijam. V mesecu aprilu smo 
dokončali ostrešje prizidka k gasilskemu domu, konec 
meseca junija in v začetku julija smo naredili omete v 
garaži prizidka, 7. avgusta smo na prizidek montirali dvo
jna dvižna garažna vrata. 29. junija je bila ob močnem neur
ju s točo prizadeta večina ostrešij v naši občini in naše 
gasilsko društvo jim je takoj nudilo pomoč pri zasilni 
sanaciji poškodb, saj smo sodelovali pri sanaciji streh. 
Neurje pa ni prizaneslo niti gasilskemu domu, saj je bila 
kritina v celoti uničena, a smo nekaj dni po neurju začasno 
pokrpali luknje in se za naprej odločili zamenjati kritino. V 
oktobru smo najprej zažagali les, ki nam ga je podarilo 
Gozdno gospodarstvo Maribor. Dela namenjena zamen
javi kritine so potekala od 9. do 12. novembra. V minulem 
letu smo imeli 24 delovnih akcij, kar pomeni 2085 naših 
prostovoljnih delovnih ur.

V mesecu oktobru, prireditve so potekale od 13. do 15. 
oktobra, smo že po tradiciji sodelovali na 7. občinskem 
prazniku in 16. kostanjevem pikniku. Sodelovali smo z

razstavo, ki je imela naslov Gasilstvo nekoč in danes in s 
peko kostanjev.

27. oktobra smo organizirali nenapovedano vajo in 29. 
oktobra smo sodelovali tudi na vaji GZ Videm, ki je 
potekala na Selah in v Tržcu.

V minulem letu smo uredili svojo internetno stran, 
poskrbeli za sprotno ažuriranje podatkov in s tem za večjo 
prepoznavnost našega društva.

Vršili smo tudi prevoze vode v okviru izgradnje javnega 
vodovoda Žetale in za posamezna gospodinjstva, ki še 
niso priključena na javni vodovod. Vodo smo dovažali s 27 
let staro avtocistemo, ki je sedaj močno dotrajana in ni več 
primerna za operativne namene, zato vsi skupaj stremimo 
k temu, da letos predamo svojemu namenu gasilsko vozi
lo GVC 24/50 z vso pripadajočo opremo. Z novim vozilom 
in ustrezno opremo bi prispevali k večji operativni 
pripravljenosti za pomoč našim občanom. Tako bi se želel 
zahvaliti tudi občini Žetale na čelu z g. županom Antonom 
Butolnom, Gasilski zvezi Videm in njenemu predsedniku 
mag. Janezu Mercu, iskrena hvala za vso strokovno 
pomoč. Za pomoč pri razvoju društva se zahvaljujemo g. 
Jožetu Štraklu in g. Marku Maučiču. Hvala za sodelovanje 
vsem društvom v GZ Videm, OŠ Žetale, vsem prijateljskim 
PGD in vsem društvom, ki delujejo v občini Žetale.

Zraven navedenih pa hvala še vsem tistim, ki so nam 
pomagali z izposojo orodja, ki smo ga potrebovali pri delih 
na gasilskem domu, to so: Gradbeno podjetje Jazbec Karel, 
Gradbeništvo Bele Roman, Purg Marjan in Krušič Leopold.

Na koncu se želimo zahvaliti še g.Tadič Milanu, ki nam 
je olajšal prevoze na tekmovanje z izposojo avtomobila.

Menim, da je bilo preteklo leto uspešno na prav vseh 
področjih delovanja, za kar gre posebna zahvala prav 
vsakemu članu, ki se trudi za napredek in razvoj društva. 
Da poskušamo biti aktivni v velikem številu, kaže seštevek 
vseh prostovoljno opravljenih ur, ta za preteklo leto znaša 
5212.

Če povzamem, je bilo preteklo leto pestro in uspešno, 
pri čemer pa si bomo morali še kako prizadevati, da bi bili 
še bolj uspešni, saj nas čaka investicija za več desetletij/
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Sledilo je poročilo poveljnika PGD Žetale, tov. Jožeta 
Vogrinca, ki je poročal o intervencijah.

ZV letu 2006 smo na našem območju zabeležili 3 inter
vencije. Prva intervencija je bila v mesecu marcu v naselju 
Dobrina, šlo je za črpanje vode iz stanovanjske hiše. Druga 
intervencija je bila nekaj dni kasneje, prav tako v naselju 
Dobrina, in tudi tokrat je šlo za črpanje vode, istega dne pa 
smo izvajali še črpanje vode iz kletnih prostorov občine 
Žetale. Tretje intervencija je bila 29.06.2006, ko je naše 
območje zajelo hudo neurje s točo. Z 20 operativnimi člani 
smo začeli ljudem hitro pomagati. Prekrivali smo prelukn
jane strehe s PVC folijo, da bi omejili nastanek še večje 
škode. Istega večera nam je ponudilo pomoč PGD 
Majšperk in očistilo cesto Majšperk-Žetale. Naslednji dan 
smo ob 7. uri zjutraj nadaljevali z akcijo, ki je trajala do 21.

ure zvečer. Prekrili smo preko 25 objektov. V letu 2006 smo 
na intervencijah preživeli 266 prostovoljnih ur.'

V nadaljevanju je predsednik predstavil plan dela in 
finančni plan za leto 2007. Oba omenjena plana sta 
načeloma podrejena nadgradnji novega gasilskega vozila 
Iveco GVC 24/50.

Na tem občnem zboru so bili sprejeti 4 gasilski 
pripravniki. Podeljeni sta bili dva plaketi za pomoč pri 
razvoju društva. Podeljena so bila tudi številna napre
dovanja, priznanja in odlikovanja ter podelitev značk in 
potrdil za člane, ki so opravili tečaje za specialnosti. Tem 
prijetnim trenutkom je sledila še beseda gostov in 
družabno srečanje vseh prisotnih.

S.K.

ZIMA ZIMA ZELENA

Da, tudi to se zgodi v posmeh vsem, ki so že v jeseni 
napovedovali dolgo in ostro zimo z obilico snega itd., pa 
vendar dela narava po svoje in je težko predvidevati in 
napovedovati vreme. Sicer je pa takšna mila zima za nas 
žetalske upokojence, ki imamo skromne kmečke pokoj
nine, ravno pravšnja. Res, da smo v teh mesecih prihranili 
nekaj kurilnega materiala, toda umni električarji so 
pohiteli in dvignili ceno elektrike tako, da bomo pač v 
naslednjih mesecih plačevali to, kar smo v zimskem času 
privarčevali. Ko so naše članice pred božičnimi prazniki 
obiskale bolne in onemogle člane, se je slehernemu utrni
la solza, in misel, da smo v lanskem letu pospremili na 
zadnjo pot kar pet naših članov, je zaskrbljujoča in žalost
na. Pa vendar čas teče naprej in sprijazniti se je treba z 
usodo, pa čeprav je včasih kruta. Ne smemo pa misliti 
samo na najslabše, saj je vendar življenje lepo, če je polno 
doživetih sončnih dni, veselja in radosti. Morda res 
dostikrat ne znamo živeti in izkoristiti trenutka, v 
katerem živimo, saj se nam vedno nekam mudi. Ne vza
memo si časa, da bi obiskali svojce, prijatelje itd., in šele 
takrat, ko se nekaj zgodi, ko se čas ustavi, takrat se zave

mo, da smo kot kaplja na veji, ki jo lahko vsak trenutek 
odpihne veter. Da pa ne bi bilo v vse tako pusto, smo si 
žetalski upokojenci pripravili skromno pustovanje in kot 
vedno je bilo tudi tokrat lepo in veselo, kot se za pusta 
spodobi. Ob prijetni glasbi in pesmi naših fantov Tončeka 
in Jožeta so nam večer popestrile še maske, ki vedno dajo 
duška prijetnemu razpoloženju.

Potekajo priprave na redni letni občni zbor društva 
upokojencev Žetale, ki bo 21. aprila v prostorih 
gasilskega doma Žetale. Gasilci nam že vrsto let nudijo 
gostoljubje v svojih prostorih, saj je lokacija gasilskega 
doma najbolj dostopna za vse naše člane in goste. Ob 
koncu pa naj velja povabilo za vse tiste, ki še oklevajo, da 
bi prišli v naše vrste. Naj vam povem: 'Izgubiti nimate 
ničesar, lahko pa pridobite en delček, en utrip našega 
sobivanja med sovrstniki.' Ker se že bližajo velikonočni 
prazniki, želim v imenu upravnega odbora društva 
upokojencev Žetale in v svojem imenu vsem našim člani
cam in članom in vsem občankam in občanom občine 
Žetale prijetno in v srcu doživeto praznovanje velike noči.

Predsednik društva upokojencev Žetale 
Stanko Vogrinc
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V SOŽITJU Z NARAVO
Kaj bi napisala za uvod, da se ne bi ponavljale misli od 

številke do številke Žetalskih novic? Pa saj ne morem mimo 
podatkov o vremenu, zimi in razpoloženju ljudi.

Vreme je gotovo ugodno za tiste, ki niso ljubitelji temper
atur. Lopate za odstranjevanje snega so počivale, a narava 
ni bila v mirovanju, že dolgo brsti in se pripravlja na pravo 
pomladno razkošje. Ob vsakem žetalskem potoku so letos 
bogato cveteli zvončki, ptički se že dolgo pripravljajo na 
ženitev in že bodo dobri skrbniki mladega rodu. Čas nam 
res drsi ob različnih dnevih, tudi večeri so bogati, najbo
gatejši so bili zagotovo plesalcem in brhkim plesalkam, ki 
so se osem večerov vrteli ob prijetni glasbi in plesnih korak
ih učitelja plesne šole MAMBO. Enajst parov je prijetno 
preživljalo četrtkove večere v kulturni dvorani ŽETALE, 
organizator je bilo Društvo podeželskih žena naše občine 
pod vodstvom gospe Bernarde Kolarjeve. Vsi udeleženci 
plesnega tečaja so bili izredno zadovoljni in uspešni in 
naslednjo sezono bodo obiskovali NADALJEVALNI 
TEČAJ PLESA. Ples je doslej na vse udeležence deloval 
sprostitveno, zabavno in seveda koristno za obrat na levo, 
desno, naprej in nazaj.

Članice našega društva so marljivo našivavale v klubski 
sobi Žetale 1. Utrdile so znanje za pripravo slavnostnega 
kosila v kuhinji pri Vogrinčevih. Zopet je minilo leto pestre
ga delovanja našega društva, ki smo mu dale potrditev na 
skupnem srečanju članic ob OBČNEM ZBORU v soboto, 
24.02.2007. Bil je godovni dan MATIJA, ki svojega pregovo
ra ni udejanjil. Predsednica našega društva, ga. Kolarjeva je 
pozdravila vse prisotne, potrdili smo delovno predsedstvo 
in ZBOR je potekal po zastavljenih smernicah. Ker je bilo 
volitveno leto društva, smo razrešili 'stari odbor' in ga 
stoodstotno na novo potrdili, kar je dokaz, da deluje vestno 
in uspešno. To je v svojem pozdravnem govoru poudaril 
tudi župan naše občine, g. Anton Butolen, ki se je vsem 
članicam zahvalil za vzorno sodelovanje in poudaril, da je 
delo tega društva širšega pomena, saj skrbimo za ohranjan
je kulinarične kulture. Dotacija občine za naše delovanje bo 
enaka lanskoletni vsoti, le da bo letos nakazana v evrih.

V imenu upokojencev in prostovoljnega gasilskega 
društva je zbor pozdravil g. Stanko Vogrinc, ki je prepričan, 
da bo sodelovanje z našim društvom tudi v bodoče korist
no in uspešno.

Predsednik TURISTIČNEGA DRUŠTVA, g. Stanko 
Skledar, je vesel uspešnega sodelovanja z našim društvom 
in si želi, naj tako ostane tudi v bodoče. Predsednica ODB
ORA za kmetijstvo v naši občini, svetnica gospa Petra 
Plajnšek, je pohvalila naše delo in nam želi v bodoče še 
mnogo uspehov pri pripravah okusnih kosil in drugih kuli
naričnih dejanjih v letu 2007. Poseben pozdrav nam je 
namenila najstarejša članica društva, gospa Terezija Horvat.

Program dela našega društva za leto 2007 je enak lanske
mu, seveda se bomo posluževale tudi aktualnih dogodkov

in organizirale kakšno strokovno predavanje s področja 
zdravstva in zeliščarstva. Izvedle bomo strokovno ekskurz
ijo v smeri Slovenske Konjice - Pohorje. V našem društvu je 
tako veselo in zanimivo, da se nam vsako leto pridružijo 
nove članice.

Preberite še TAKE ŽETALSKE!
Pred mnogimi leti sta v našem kraju živela skromna mož 

in žena, ki sta bila po odhodu sina iz rodnega kraja osaml
jena, z vaščani sta se družila le pri božji službi - v cerkvi. 
Mož je odhajal k rani nedeljski maši. Da bi mu bila pot 
krajša, je vedno prečkal sosedovo njivo, ki ni bila javna pot. 
Sosedje se z njim niso hoteli prepirati zaradi poti, zato so 
mu preprečili pohajanje po njihovi njivi z naslednjim 
trikom. Hudomušni sosedov sin je razstavil stari moped 
tako, da je lahko odnesel motorček tega vozila k češnji ob 
njivi, nanj je pritrdil trak stare kasete in ga razpeljal do 
druge češnje. Vse je tako uredil, da je zgledalo kot minsko 
polje. Možakar se je nedeljskega jutra čedno uredil, še s 
kolonjsko vodo se je poškropil in odkorakal od doma. 
Prispel je do njive in ko je zagledal to 'čudo', je glasno zam- 
rmljal: 'Joj, joj, to so pa mine, pazi možakar, obrni se nazaj 
proti domu in zmoli doma en očenaš ali dva in vse ti bo 
odpuščeno.' Vzgojna nit te zgodbe je: Zakaj bi iskali pravi
co na sodišču, ko pa se lahko vse uredi po hudomušni poti.

Če bi se sledeče zgodilo današnji gospodinji, bi stopila v 
bližnjo trgovino in kupila KVAS. Zamislimo si, kako je bilo 
pri srcu kmečki ženici, ko je hotela vzeti s peči KVASEČ. 
Njen mož je imel navado, da si je dolge zimske večere 
krajšal z obiskom pri prijateljih. Nekega hladnega zimskega 
večera ga je zaneslo k vaščanu, ki se je rad hvalil z dobro 
vinsko kapljico. Možakar se je tam dodobra obogatil z mali- 
gani. Domov je prispel proti polnoči. Bil je lačen, zato je 
iskal večerjo v peči, v stari kredenci. 'A za gospodarja ni 
nobene dobrote? O, pa je, na peči stoji skledica, v kateri je 
nekaj dobrega. Samo žlico še vzamem in zadovoljim lako
to!' Pojedel je KVASEČ, ki je bil namenjen za vsakdanje 
pečenje kruha naslednje jutro. Gospodinja je zaman iskala 
skledico 'deža', bila je prazna, gospodar pa je pohvalil svojo 
ženo: 'Veš, Micika, večerja je bila zelo okusna, samo malo 
prekisla je bila.' Pa še to: 'Do sitega se najem, če si lahko v 
krompirjev kropeč nadrobim kruha.'

Vse članice DRUŠTVA PODEŽELSKIH ŽENA smo 
aktivne tudi doma, rade kuhamo in strežemo vsem, ki 
živijo z nami ali prihajajo na obisk. Negujemo svoje hobije, 
povezane smo z naravo, ki bo kmalu odeta v zelen plašč in 
bo gostila mnogobarvno cvetje.

Prihajajo prazniki, priložnosti za druženje, organizirajte 
se tako, da boste srečni med ljudmi, ki vas imajo radi, pre
berite Žetalske novice in veselo vstopite v vigredni čas!

Za Društvo podeželskih 
žena, Marija Krušič
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DELOVANJE ŠPORTNEGA DRUŠTVA RIM
V LETU 2006

Športno društvo Rim deluje že 11. leto. Člani in članice 
društva bomo skupaj s povabljenimi gosti 17. marca 2007 
na 11. rednem občnem zboru pregledali realizirane in 
nerealizirane načrte v letu 2006. Tako kot vsako leto smo 
si tudi na lanskem občnem zboru 11. marca 2006 zastavili 
določene cilje in jih poskušali čim uspešneje realizirati.

Začetek leta nam je polepšala naša članska ekipa, ki 
je igrala v zimski rekreacijski ligi malega nogometa na 
Ptuju v sezoni 2005/06 in med 26. ekipami zasedla 
odlično tretje mesto. Spomladi smo počistili okolico 
športnega parka, posekali nekaj dotrajanih dreves, pogra
bili listje ter pripravili igrišče za prve treninge in rekreaci
jo. Vso leto smo vzdrževali in urejali igrišče ter kosili 
travo z novo kosilnico, ki je nova pridobitev našega 
društva. Kupili smo nekaj nogometnih žog in druge 
športne opreme, ki je nujno potrebna za treninge in 
rekreacijo naših članov. 29. junija 2006, ko je po naših kra
jih divjalo močno neurje s točo, tudi nam ni prizaneslo, saj 
nam je popolno uničilo še komaj 6 let staro kritino na 
športnem objektu. Tako se nam je pojavil velik nepredvi
den strošek. Ker je bilo potrebno takoj ukrepati in prekri
ti streho, smo bili prisiljeni k izposoji finančnih sredstev 
za novo kritino, vendar smo dolg do konca leta že vrnili. 
Na pomoč nam je pristopila tudi občina Žetale, ki je 
prispevala 100.000,00 SIT za novo kritino, za kar se lepo 
zahvaljujemo.

6. avgusta smo uspešno organizirali tradicionalni 
nogometni turnir in v Športni park Rim privabili dobre 
ekipe in številne gledalce. Na veliko veselje domačih 
gledalcev in igralcev je zmaga ostala doma, saj je naša 
druga članska ekipa po dramatičnem finalu zmagala in 
zasluženo osvojila prehodni pokal Rima. Naši športniki 
so se skozi vse leto udeleževali nogometnih turnirjev.

Sodelovali smo na nogometnih turnirjih v Pobrežju, 
Vidmu, Žetalah, Ptujski Gori, Cirkovcah, Majšperku in 
Dobovcu ter se domov vrnili s kar nekaj pokali (s tremi 1. 
mesti in z enim 3. mestom). V okviru praznovanja 
občinskega praznika občine Žetale smo bili zadolženi za 
organizacijo športnih tekmovanj. Uspešno smo orga
nizirali tekmovanja v namiznem tenisu, odbojki, šahu, 
malem nogometu, streljanjem z zračno puško in vlečenje 
vrvi. Članska ekipa je tudi to zimo igrala v zimski 
rekreacijski ligi malega nogometa na Ptuju in v prvi ligi 
zasedla 4. mesto. Ker pa so prišli tudi žalostni trenutki, 
smo med drugimi tudi darovali cvetje za umrlo mamo 
Lilijane Lorber. V decembru smo izdelali koledarje za leto 
2007 in jih ponesli na domove krajanov in ti so nas 
nagradili s prostovoljnimi prispevki.

Športno društvo Rim je bilo ustanovljeno z namenom 
razvijanja in pospeševanja množičnosti telesne kulture, 
predvsem pa z namenom razvijanja in krepitve medsebo
jnega prijateljstva in spoštovanja. Vodstvo društva 
namreč ugotavlja, da v zadnjih letih to medsebojno pri
jateljstvo in spoštovanje upadata. Ker so letos nove 
volitve v organe društva, upamo, da bodo nekatere spre
membe v izvršilnem in nadzornem odboru pripomogle k 
ponovnemu aktivnejšemu sodelovanju med člani v 
društvu.

Ob tej priložnosti pa bi se člani izvršilnega odbora ŠD 
Rim radi zahvalili občini Žetale za vsa dotacijska sredst
va, vsem donatorjem in vsem članom, ki ste pomagali pri 
uresničevanju zastavljenih ciljev, in vas vzpodbujamo k 
še boljšemu sodelovanju.

Izvršilni odbor ŠD Rim 
Robert Polajžer

DOGAJANJA V TURISTIČNEM DRUŠTVU

Nismo še imeli občnega zbora, tudi na izlet še nismo šli, 
pa vendar se v društvu dogaja marsikaj. Eno izmed zan
imivosti vam bomo predstavili v tej številki Žetalskih 
novic, in sicer:

V petek, 15.12.2006, se je popoldne v cerkvi Marije 
Tolažnice zbrala manjša skupina ljudi. Kot predsednik 
sem jih pozdravil v imenu župnijskega urada in v imenu 
društva, ki jim je omogočilo ogled. Prišli so v okviru 
Slovenskega muzikološkega društva, vodila jih je dr. 
Darja Koter, profesorica na Akademiji Za glasbo v

Ljubljani.
Najbolj sojih zanimale orgle, saj so zaradi njih pravza

prav prišli. Še posebej jih je hotel preizkusiti čembalist in 
organist Tomaž Sevšek. Gospod Sevšek je študij orgel 
začel v Freiburgu. V času študija se je dodatno 
izobraževal v ZDA, kjer je orgle študiral pri Davidu 
Higgsu. V Freiburgu je diplomiral leta 2003. Je prejemnik 
neštetih nagrad, ki jih je dobival po Evropi in Ameriki za 
odlično koncertiranje na orglah. Odmevno nastopa pov
sod po svetu. Je tudi predsednik Slovenskega orgelskega 
društva.
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Zakaj toliko o gospodu Sevšku? Zato, ker je ta svetovno 
znani mladi umetnik po eni uri igranja in koncertiranja 
na naših orglah vzkliknil: 'Odlično! Imate krasen inštru
ment!'

Darinka Kodrič iz Kavča je goste postregla s kozarcem 
odličnega vina in z domačim kruhom. Ker jim je bil kruh 
tako neznansko všeč, jim ga je ostanek podarila skupaj z 
košaro.

Ko smo bili drugič na Brezju, je bila sončna sreda, 22. 
februarja 2007. Pri Mariji Trošt se je oglasil Hans Leenderf 
z dvema otrokoma in ženo. Po priporočilu Tomaža Sevška 
je prišel 'preverit', ali res drži to, da so Janečekove orgle 
v Žetalah tako eminentni inštrument. Ko je sedel in pri
tisnil na manual, nekako ni mogel nehati. Poigraval se je 
z registri, poskušal kombinacije, delal bravure, preigraval 
cele skladbeš Nam štirim (ženi, otrokoma in meni) je 
priredil krasen dopoldanski orgelski koncert. Gospod 
Hans je namreč organist v cerkvi Naše ljube gospe v

Maastrichtu na Nizozemskem in je obenem tudi profesor 
na konzervatoriju za orgelsko glasbo. Vsako leto prireja 
na historičnih orglah (narejene so bile 1680 leta) 
večdnevne koncerte organistov iz vse Evrope.

Ko je gospod Hans prišel po stopnicah s kora, se mu je 
samo smejalo. Ni in ni mogel prehvaliti majhnega, ven
dar krasnega inštrumenta pri Mariji Trošt. Pravi, da so 
zelo harmonične in da se registri kar pogovarjajo drug z 
drugim.

To je to! Nekje sem že enkrat zapisal: Ni nam treba 
hoditi po svetu sklonjenih glav, ker smo Haložani. Poleg 
hribov in težkega življenja imamo tudi bisere, pred kater
imi osupne strokovna Evropa. Imejmo radi te naše Žetale!

Pa blagoslovljenje velikonočne praznike vam želimo iz 
TD.

Stanko Skledar - Predsednik TD

PRIROČNIK ZA SREČNE UPOKOJENCE

Praktični vodnik (((•06015 17 )

Zbirka sjffckovnih in koristnih informacij za 
upokojence in delavce, ki se na upokojitev 
Šele pripravljajo: 38 avtorjev v 64 poglavijh 

na 350 straneh na poljuden način o 
strokovnih temah.

Založba Maks Viktor 
d.o.o. je nasploh prvič v 
Sloveniji izdala priročnik 
za upokojensko popu
lacijo z naslovom 'PRAK
TIČNI VODNIK ZA 
UPOKOJENCE', ki na 
prijazen in poljuden način 
obravnava vse vidike 
upokojenskega življenja: 
upokojensko politiko, sta
tistične preglede, pokoj

nine, bolezni, zdravstveno varnost upokojencev, socialno 
varstvo, izobraževanje v tretjem življenskem obdobju, 
turizem, hobije, rekreacijoš

Cena priročnika:

19,00 €
(4.553.16 SIT)

Upokojenci - 25%:

14,25 €
(3.414,87 SIT)

Zalolba Maks Viktor d.o.o.
Prešernova cesta 3. 1000 Ljubljana, tel.: 01/244 42 80

V 64 poglavjih na 350 straneh vam 38 strokovnjakov 
podaja strokovne in koristne informacije za upokojence, 
del priročnika pa je zasnovan kot pregled turističnih des- 
tinacij širom Slovenije. Skoraj sto ustanov in podjetij je 
omogočilo, da je priročnik kljub profesionalni zasnovi, 
oblikovanju in obsegu cenovno dosegljiv vsakomur.

Cena v prednaročilu s 25% popustom je 19,00 Š. 
Ustanovam, ki se ukvarjajo z upokojensko populacijo, 
nudimo še dodatnih 10% popusta, upokojencem pa 25% 
popusta. Prednaročniške cene veljajo do izida priročnika 
v sredini marca, naročila pa sprejemamo na brezplačnem 
telefonu: 080 15 17.

Založba Maks Viktor d.o.o.

Predstavitev možnosti zaposlitev v Slovenski vojski

Slovenska vojska ponuja možnosti, da lahko mladi izberejo poklicno pot v njeni sestavi, 
se odločijo za prostovoljno služenje vojaškega roka ali sodelujejo v pogodbeni rezervi. 
S promocijo Slovenske vojske se ukvarja Oddelek za pridobivanje kadra. Na območju 
vaše občine to izvajajo pripadniki Skupine za pridobivanje kadra v Mariboru.
Naša predstavitev vsebuje naslednje:
* Poklicna pot v sestavi slovenske vojske - pogoji, prijave, potrebni dokumenti, kon
taktne osebe itd.
* Prostovoljno služenje vojaškega roka - pogoji, čas in mesto, denarna nadomestila, 
socialno in pokojninsko zavarovanje itd.
* Prostovoljno služenje v rezervni sestavi - pogoji, potreben čas za vojaško strokovna 
urjenja, denarna nadomestila itd.
Mladim svetujemo, da se odločijo za lep, atraktiven in dinamičen poklic.
Vsi, ki so zainteresirani za različno sodelovanje ali zaposlitev v Slovenski vojski, bodo 
dobili konkretne odgovore na neposredna vprašanja ob našem obisku dne 24.4.2007 od 
9.00 do 16.00 v prosvetni dvorani občine Žetale.

Lep pozdrav in nasvidenje !
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OBRAMBA PROTI TOČI
Letalski center Maribor že vrsto let izvaja projekt 

obrambe proti toči na področju severovzhodne Slovenije, 
med drugim tudi v vaši občini. Ker se iz te dejavnosti 
velikokrat postavljajo določena vprašanja, bi vam želeli 
preko vašega glasila na kratko predstaviti naše aktivnosti 
ter sam potek obrambe proti toči. Naš namen je, da pojas
nimo morebitna vprašanja in da se seznanite s stanjem in 
težavami, ki so prisotne pri našem delu. Projekt temelji na 
znanstvenih osnovah svetovne meteorologije in tovrstno 
obrambo izvajajo v skoraj vseh razvitih državah Evrope in 
sveta. Pri nas je obrambo proti toči pred več kot 25 leti začel 
razvijati Letalski center Maribor, ki je imel vsa potrebna 
sredstva, kadre in si je v tujini pridobil ustrezna znanja in 
izkušnje. Vse znanje je temeljilo na izsledkih največjih 
strokovnjakov iz tega področja. Sami smo razvijali sistem še 
naprej in ga sproti prilagajali našemu področju in razmer
am. V preteklosti smo si poiskali partnerja v sosednjih 
državah, s katerim zelo dobro sodelujemo in izmenjujemo 
svoje znanje in izkušnje. Skupaj sodelujemo na mednarod
nem projektu Interreg III A z akronimom LOPTREG, ki je 
eden redkih zrcalnih projektov pri nas. Osnovni namen 
tega projekta in ostale podatke lahko najdete na spletni 
strani www.loptreg.si. Za izvajanje tovrstnih aktivnosti 
smo edini usposobljeni ponudnik v RS z mednarodnimi 
referencami in dovoljenji za izvajanje dejavnosti, vezanih 
na veljavno zakonodajo v RS.

Za lažje razumevanje našega dela bi vam na kratko pojas
nili, kako in zakaj nastane oblak, ki pozneje preraste v 
točonosno, pogosto uničujočo gmoto, usodno predvsem za 
materialna sredstva na zemlji. Sonce segreva zemeljsko 
površino, ki neposredno nad seboj segreje zrak. Segreti zrak 
se prične dvigati do določene višine, kjer pride do nastanka 
oblaka. Prvotno je to oblak, imenovan kumulus, ki ga vidi
mo v obliki manjših ali večjih kopastih gmot. Takšen oblak 
pogosto s prenehanjem dotoka toplega zraka razpade. 
Lahko pa raste še naprej in pride do tvorbe velikega oblaka, 
ki se imenuje kumulonimbus in ga opazimo kot grozečo 
kompaktno gmoto, podobno kot da bi opazovali veliko 
skalno gorovje. Takšen oblak dobi sčasoma na vrhu obliko 
nakovala in sega tudi prek 10 km visoko. V njem se prične 
poleg dežja in sproščanja velikih naravnih sil oblikovati 
toča. Najprej je toča v obliki kapljic, ki se dvigujejo v velike 
višine in zato zmrznejo. Ta zmrzal dejansko pade na zemljo 
kot toča. Ker veter oblak nosi s seboj, pada toča na 
področju, čez katerega se oblak premika. Zato je poglavit
nega pomena, da se stanje v oblaku vzdržuje skozi njegovo 
življenjsko dobo, saj bi v nasprotnem primeru lahko sprožili 
negativni efekt, ki bi pomenil še več toče. To se je pokazalo 
v letih, ko obramba v Sloveniji ni delovala. Sosedje iz 
Avstrije so namreč nehali posipavati oblake na meji v fazi 
razvoja in na naši strani smo v obmejnih pasovih imeli 
katastrofalne škode.

Na Letalskem centru Maribor imamo v času od podpisa 
pogodbe z državo pa do konca septembra organizirano 
stalno visoko strokovno službo, ki preko avstrijskega 
radarskega sistema spremlja razvoj oblačnosti in odkriva 
potencialne nevarnosti oblakov že v zgodnji fazi. Ko oblak 
preseže določeno mejo, se aktivira letalska posadka, ki s 
posebej opremljenim letalom odleti na kritično področje. 
Včasih je to celo v Avstriji, da se prepreči prihod oblaka v 
Slovenijo. Posadke so posebej izurjene in dobro poznajo

svoje delo. Bistvena razlike v primerjavi z raketami je, da z 
letalom dejansko poiščejo področja dvigajočega zraka in 
oblak zaradi posipavanja z določenimi substancami raz
pade. Seveda pa se pri tem pojavljajo tudi težave, ki 
velikokrat ostanejo v ozadju. Vsako leto beležimo prepozen 
podpis pogodbe s strani države, ko nevarnost toče že obsta
ja, vsa dovoljenja za opravljanje dejavnosti pa so vezana na 
veljavnost pogodbe, tako da smo zaradi birokratskih ovir 
lahko pripravljeni deset dni po fizičnem prevzemu 
pogodbe. Zato pozivamo vse lokalne skupnosti, da preko 
svojih strokovnih služb apelirajo na resorno ministrstvo in 
vlado, da končno pripravimo dokumentacijo v pravem 
času. V kritičnih dneh nastane lahko hkrati več točonosnih 
oblakov, ki jih eno letalo zaradi različne lokacije hkrati ne 
more obdelati. Za dodatno letalo pa ni sredstev, ki bit 
pomenila boljšo in kvalitetnejšo obrambo. Seveda bi to 
pomenilo dodatne posadke, kar pa je v primerjavi z nasta
lo škodo zanemarljiv strošek. Veliko je tudi nerazumevanja 
pri zavarovalnicah, ki so z vašo in našo pomočjo prišle do 
subvencioniranega zavarovanja ter v isti sapi pozabile na 
preventivni vložek v naš skupni projekt, ki ga je vsaj 
Mariborska hiša do sedaj vedno podpirala.

Letalska obramba pred točo tudi ni stoodstotno učinkovi
ta, vendar statistike in arhivski podatki, ki jih shranjujemo 
zadnje dve leti, kažejo, da smo preprečili nekaj potencialno 
velikih ujm in s tem vsekakor upravičili naša prizadevanja. 
Vsekakor se bomo v Letalskem centru Maribor še naprej 
trudili z vsemi močmi, da bo obramba proti toči čimbolj 
učinkovita na celotnem področju. V ta namen bomo še 
dodatno po svojih finančnih zmožnostih pridobivali nove 
kadre, izboljševali sredstva in sam sistem obrambe proti 
toči. Naše povezave s tujimi strokovnjaki bomo še okrepili, 
ker bi želeli postati pomemben element obrambe v širšem 
smislu in jo v Sloveniji širiti tudi na druge občine.

Izkoristili bi še priložnost in vas seznanili z našo širšo 
dejavnostjo, kot je izvajanje panoramskih in akrobatskih 
poletov ter tandemskih padalskih skokov. V zadnjem času 
so to zelo prijetna in dobra darila za vse, ki ne vedo, kaj 
kupiti nekomu za rojstni dan, obletnico poroke, š Prepričani 
smo, da je takšno darilo nepozabno in ga bo vsakdo zelo 
vesel.

Poleg tega se ukvarjamo še s šolanji motornih in jadralnih 
pilotov, pilotov ULN ter padalcev. S šolanji, ki jih izvajamo 
skladno z državnimi predpisi, si pridobite ustrezno licenco 
mednarodne veljave. Veliko udeležencev kasneje najde svoj 
poklic v letalski dejavnosti. Vsako leto pričnemo s šolanji v 
mesecu marcu in tako bo tudi letos. Morda ste tudi vi med 
tistimi, ki bi radi pričeli leteti ali skakati. Vsi smo nekoč san
jali o tem, da bomo nekoč piloti letal in padalci. 03. in 04. 
marca 2007 bomo imeli informativne dneve, teoretična izo
braževanja pa bomo začeli od 05. 03. 2007 naprej. Če ste 
zainteresirani, se oglasite pri nas na letališču v času infor
mativnih dni ali pa nas pokličite po telefonih: 02/629-62-06 
ali 041/757-331 - upravnik Kovač Danilo. Radi vam bomo 
pokazali tehniko in vam odgovorili na vaša vprašanja. 
Morda boste prav vi tisti, ki bo nekega dne lahko sedel na 
pilotskem sedežu in letel v obrambi proti toči; nekateri 
morda za krmilom velikega potniškega letala, nekateri 
morda kot vojaški piloti,...

Upravnik letalskega centra Maribor: Danilo Kovač
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KULTURA NAS BOGATI

Pod tem geslom je v petek, 26. januarja, potekal občni 
zbor Kulturnega društva Žetale. Občni zbor društva je 
priložnost, da se pregleda delo v preteklem obdobju in 
sprejme program dela za naslednje obdobje. V prijetno 
topli prosvetni dvorani Žetale je člane Kulturnega 
društva Žetale in vabljene goste pozdravil predsednik 
Kulturnega društva Žetale Jože Krivec. Med gosti, ki so se 
udeležili občnega zbora Kulturnega društva Žetale, so 
bili: župan občine Žetale Anton Butolen, vodja izpostave 
Sklada za ljubiteljske dejavnosti RS, območna izpostava 
Ptuj Nataša Petrovič, poveljnik Prostovoljnega gasilskega 
društva Žetale Jože Vogrinc, predsednik Turističnega 
društva Žetale Stanko Skledar, predstavnica Društva 
podeželskih žena Žetale Darinka Pulko. Za delovno 
predsednico je bila izvoljena podpredsednica društva 
Marta Prevolšek. Poročilo o delu društva v letu 2006 je 
podal predsednik Jože Krivec. V svojem poročilu je pose
bej poudaril, da je bil v lanskem letu vrhunec kulturnega 
dogajanja v Žetalah koncert ob 5. obletnici delovanja 
Ženskega pevskega zbora Kulturnega društva Žetale. 
Priprave na to prireditev so potekale skozi vse leto, inten
zivno pa dva meseca pred koncertom. Naš koncert so s 
svojim programom obogatili gostje Moški pevski zbor 
DPD Svoboda Majšperk pod vodstvom zborovodje 
Stanka Vedlina in mešani pevski zbor Kulturnega društva

Žetale pod vodstvom zborovodje Jožeta Dernikoviča. Kar 
13 članic našega zbora je iz rok predstavnice Območne 
izpostave sklada za ljubiteljske dejavnosti iz Ptuja prejelo 
bronaste Galusove značke v znak priznanja za 5. letno 
zvestobo Ženskemu pevskemu zboru KD Žetale. Seveda 
koncerta ne bi bilo moč organizirati brez naših sponzor
jev, ki se jim na tem mestu lepo zahvaljujemo. Ženski 
pevski zbor je sodeloval na vseh prireditvah, ki so bile 
organizirane v občini Žetale. Sodelovali smo tudi na 
tradicionalnem Jožefovem koncertu v Cirkulanah, kjer 
smo bili gostje Mešanega pevskega zbora Cirkulane in na 
srečanju ljudskih pevcev in godcev v Podlehniku. 
Predsednik društva je posebej izpostavil finance, brez 
katerih ne more delovati nobeno društvo.

Program dela Kulturnega društva za leto 2007 je opti
mistično zastavljen, saj predvideva, da bodo v društvu 
delovale tri sekcije, in sicer: ženski pevski zbor, moški 
pevski zbor in gledališka skupina. Moški pevski zbor je 
že začel z vajami, tako da nestrpno pričakujemo njegov 
prvi nastop, ki se bo zgodil 23. marca. Želimo, da bi po 
dolgih letih premora zaživelo delo gledališke skupine. 
Vaje in nastopi bodo nekakšna stalnica delovanja 
Kulturnega društva Žetale v letu 2007.

Župan občine Žetale Anton Butolen je v svojem poz
dravu izrazil zadovoljstvo, da je Kulturno društvo Žetale 
razširilo svojo dejavnost. Izrazil je pripravljenost, da bo 
občina Žetale po svojih močeh pomagala, da bodo lahko 
sekcije društva nemoteno delovale. V imenu Območne 
izpostave Sklada za ljubiteljske dejavnosti Slovenije Ptuj 
je občni zbor pozdravila vodja izpostave Nataša Petrovič, 
ki je posebej poudarila pomen ljubiteljske kulture na vasi, 
kjer so ljudje še zmožni tistega pristnega prijateljskega 
druženja.

Morda na koncu ne bo odveč poziv, da se nam vsi tisti, 
ki vam je kultura pri srcu, pridružite in se aktivno 
vključite v eno izmed sekcij Kulturnega društva Žetale. 
Kajti kultura nas bogati.

Jože KRIVEC

ZAHVALA
Turistično društvo Žetale se zahvaljuje OŠ Žetale za pomoč pri popisovanju drobnega etnološkega gradiva iz 

Vukove hiše. Posebna zahvala gre v.d. ravnatelju Antonu Butolnu, ki je delo odobril mentorici Lidiji Šešerko in 
učencem: Sabini Šeruga, Nini Bedenik, Danijelu Kodriču, Damjani’ Podgoršek, Martinu Bukšeku, Aljažu Jusu, 
Simonu Topolovcu, Poloni Medved, Metki Kidrič, Sandri Krušič in Darku Kodriču. Zahvala gre tudi učiteljicam, ki 
so iz popisanega gradiva naredile dopadljivo razstavo, in sicer: Gabrijeli Brlek in Ireni Kajzovar. Naj vzorno in pri
jazno sodelovanje, ki smo mu priča že vsa leta, ostane tudi za naprej !
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JADRALSKO DRUŠTVO ŽETALE
Z RADOSTJO SE SPOMINJAMO ČUDOVITIH TRENUTKOV PRETEKLEGA 

LETA IN Z VIZIJO IN POGUMOM ZREMO V PRIHAJAJOČE

Tudi v letošnjem letu smo, kakor nam nalaga statut 
društva, izvedli 5. redni občni zbor JD Žetale, ki je potekal 3. 
marca 2007 na Vinotoču Darinke Kodrič, po novem 
Izletniški kmetiji Darinke Kodrič. Po uvodnem pozdravu 
podpredsednika društva Martina Prevolšeka je sledila pred
stavitev točk dnevnega reda.

Kot vsako leto smo tudi letos predvsem zaradi varnostnih 
razlogov v sklopu z JPK Eol iz Celja organizirali vsakoletno 
obvezno prelaganje rezervnih padal za člane JD Žetale. 
Tokrat za spremembo v telovadnici osnovne šole Ljubečna 
pri Celju, kjer je bil možen izmet rezervnega padala (demon
stracija) na sedežu obešenem na vrveh, ki daje zelo približno 
sliko izmeta rezervnega padala. Opravili smo lahko tudi 
meritev poroznosti naših "platnenih konjičkov". V sklopu 
delovnih akcij priprave in vzdrževanja vzletišča bomo imeli 
tudi vsakoletno čiščenje severnega starta na severnem 
pobočju Loga. Omeniti moramo, da bo JD Žetale letos, 
natančneje 23. junija 2007, upihnilo 5. svečko obstoja, ki ga 
bomo počastili z organizacijo prijateljske Pika tekme s 
predvidenim startom na nam in vam dobro znanem Logu.

V poletnih mesecih lanskega leta je JD Žetale za svoje 
člane za letenje na sipinah Dune de Pyla organiziralo 
strokovno ekskurzijo v Francijo, ki se je izkazala za zelo 
uspešno. Ob lepem vremenu so tamkajšnje vremenske 
razmere zelo priporočljive za jadralne padalce začetnike, saj 
sta hitrost in smer vetra z Atlantika skoraj ves čas konstant
no laminama. To je rodilo idejo, da v letošnjih poletnih 
mesecih spet ponovimo to dragoceno izkušnjo, o kateri si 
lahko več preberete na naši spletni strani 
http://jdzetale.naspletu.com. Hkrati s tem ponesemo v svet 
ime Slovenije in seveda Žetal in tako vsaj malo razširimo

naša obzorja, saj je lani na francoski obali Atlantika stekla 
tudi marsikatera beseda o Sloveniji v smislu letenja in jad
ranja. S tujimi jadralci smo razglabljali tudi o Žetalah in star
tih v naši bližini. Nekateri člani našega društva sodelujejo 
tudi na slovenskem XC in na Baltazar tekmovanju. 
Zmagovalca bo organizator razglasil in nagradil ob koncu 
letošnje jadralske sezone.

Za letošnji občinski praznik in kostanjev piknik bomo 
organizirali potopis in razstavo ter tako vsem, ki kažejo vsaj 
malo zanimanja za to zvrst športa, približali dejavnost 
našega društva. Naši jadralci pa se bodo lahko udeležili 
tečaja ekstremnih situacij. Ta nam bo prišel prav pri 
reševanju v ekstremnih primerih, kadar se nam v zraku 
pripetijo neljubi dogodki, kot so zapiranje krila in podobno. 
Naš trud bomo počastili še s kakšnim piknikom, saj je 
druženje in izmenjevanje izkušenj članov še kako pomemb
no. V ta namen dobiva svojo dokončno podobo tudi naš 
skupni društveni prostor, v katerem bo stekla še marsikatera 
zanimiva debata.

Za konec naj pozdravim še vse nove člane, predvsem pa 
novo članico našega društva, ki je zaradi svoje vztrajnosti in 
volje že okusila lepoto tega športa. Rečem lahko 
samo:"Lepota ni samo na zemlji, tudi v zraku je."

Torej le pazite, da vas vrtinec želja po spoznavanju nove 
dimenziji ne potegne vase, čeprav ne bomo imeli nič proti, 
ravno nasprotno, zelo veseli bomo vsakega, ki se mu bo to 
pripetilo.

Pa lep pozdrav!
Tajnik JD Žetale Milan Bukšek


